
 

 

   

  
  
  
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond 
KF, 20 sept 2021 

 
 
Från Roslagens Oberoende Parti  

 
 
 
Angående hyresavtal på våning 22, Havstornet i Norrtälje stad. 
   
Det har kommit till vår kännedom, delvis via vår ersättare i Barn och skolnämnden Robert 
Johansson i samspråk med ordf. Robert Beronius, att det finns ett löpande (men uppsagt) 
hyresavtal till en stor våning på plan 22 i huset Havstornet i det nya hamnområdet.  
 
Vi önskar mer klarhet och transparens i detta, inte minst för våra skattebetalares räkning. 
 
Min fråga blir därför;  
 
Vem eller vilka i kommunen har tecknat detta avtal från början? Vilket var syftet (baserat på 
vilket beslut) och varför har det nu sagts upp med medföljande omkostnader för 
kommunmedborgarna? 
 
 
 
 
 
Johan Österberg 
gruppledare ROOP 
  
 


